

## Eine neue Anthocoris-Art aus Deutschland.

Von Dr. G. Horváth in Budapest.

### *Anthocoris amplicollis* n. sp.

*Niger, nitidus, parce subtilissimeque flavo-pubescent; capite pilis sex exsertis, pronoto pilis nullis exsertis, scutello pilis duobus exsertis in angulis basalibus, hemelytris praesertim in cuneo pilis nonnullis erectis instructis; pronoto dense punctato, disco postico medio transversim rugoso-strigoso, lateribus rectis antice distincte ampliato-explanatis et reflexo-marginatis, apice versus annulum collarem obtusangulariter rotundato-armatis, parte pone annulum collarem basi tantum  $\frac{1}{3}$  angustiore, annulo collari distincto, toto libero; hemelytris nigrofuscis, limbo costali angusto guttaque ad angulum interiorem apicalem embolii flavo-testaceis, clavo et corio opacis, dimidio apicali embolii cuneoque toto nitidis; membrana laevi, nigro-fusca, maculis duabus albis, una pone apicem cunei, altera in medio marginis interioris, ornata; venis tribus exterioribus distinctis, quarta tertiae valde appropinquata et obsoleta; antennis pilosulis, capite cum pronoto vix brevioribus, nigris, articulo secundo annulo lato medio flavo-testaceo ornato et latitudini capitum cum oculis longitudine aequali, articulo quarto tertio paullo longiore; pedibus subtilissime pilosulis, femoribus nigris tibiis tarsisque ferrugineis, illis basi et apice, his apicem versus nigricantibus; rimis orificiorum metastethii apice levissime antrorum curvatis et paullo acuminatis, sat tenuiter pallide marginatis, apice marginum cum carina longitudinali subconfluente. ♀. Long. 4 mm.*

Diese Art unterscheidet sich von allen bisher bekannten Arten dieser Gattung durch den Bau des Pronotums. Dessen Seitenränder sind nämlich vorn deutlich verbreitert und bilden einen stumpf abgerundeten, hervorragenden Winkel. Das Corium ist ganz matt und glanzlos, wie bei *A. nemoralis* Fabr. und *confusus* Reut., aber mit Ausnahme des ganz schmalen gelblichen Aussenrandes überall einfärbig dunkelbraun.

Das mir vorliegende einzige Exemplar wurde vom Herrn Stabsarzt Dr. Th. Hüeber am 19. September 1889 bei Neu-Ulm in Bayern gefunden.

# ZOBODAT - [www.zobodat.at](http://www.zobodat.at)

Zoologisch-Botanische Datenbank/Zoological-Botanical Database

Digitale Literatur/Digital Literature

Zeitschrift/Journal: [Wiener Entomologische Zeitung](#)

Jahr/Year: 1893

Band/Volume: [12](#)

Autor(en)/Author(s): Horváth Greyza von

Artikel/Article: [Eine neue Anthocoris-Art aus Deutschland. 171](#)